寵物綠洲渡假村
Pet Oasis 

托管條款
Terms and conditions for custodian service

1. 本渡假村只接受會員入住。

The boarding service is provided to members only.
2. 受托管之動物年齡必須不少於四個月；十歲以上之動物須於入住前渡假村一星期經獸醫檢查身體。
Pets under four months old are not eligible for our boarding service.  Pets over ten years old should be examined by a qualified veterinary surgeon no more than a week before the commencement of boarding.

3. 狗隻必需出示有效針咭，証明已接受防疫注射：如預防狗瘟、腸炎、瘋狗症及已植入有效晶片。
Owners of the pets should produce valid vaccine records to certify that the pets have been vaccinated against diseases such as Distemper, Parvovirus, Rabies, and that the pets have been implanted with valid chips.

4. 在托管期間患病，本會（或飼主）獸醫會給予有關醫療及照顧，而一切費用需由飼主負責，決定該動物應否接受治療之權由本渡假村行使。
Should a pet fall sick during its stay with us, the pet will be treated and taken care of by a veterinary surgeon appointed by Pet Oasis (or the pet owner).  All the costs should be borne by the pet owner.  Pet Oasis has the right to exercise judgement on the necessity of medical treatment.

5. 本渡假村有權依季節性而酌情調整托管費而無須事先通知。
We reserve the right to adjust the boarding fees, without prior notice to pet owners, to take into account seasonal factors.

6. 本渡假村提供食物餵飼其寵物。
We provide food to the pets during their stay with us.

7. 未有繳清托管費者，本渡假村將根據“會員申請表”上的主人地址，寄發欠款通知，如七日內未能收到欠款，本渡假村有權將動物送交別人領養、放棄或毀滅，而領養所得金錢則當作賠償本渡假村之費用。
For unpaid bills, Pet Oasis will send a demand note to the address of the pet owner as provided in the membership form.  If the unpaid amount is not received within seven days, Pet Oasis has the right to transfer the pet concerned to a third party for adoption or transfer to abandon animal centre.   Any proceeds from adoption should be used to compensate Pet Oasis for unpaid fees.

8. 受托管動物祇可由主人或持有主人親筆授權之代表方可領回。
A pet under our custody will be returned only to the pet owner or to a person with a written authorisation from the pet owner.

9. 本渡假村會盡最大努力預防被受托管動物之逃走、損傷、疾病甚至死亡，如上述事故不幸發生，本渡假村概不負責。
Pet Oasis uses its best efforts to prevent pets under our custodian from running away, getting hurt, contracting diseases and death.  However, we bear no responsibility if any of those unfortunate incidents occur.

10.本渡假村保留絕對酌情權隨時修改、取代、刪除上列所載之條款而無須事先通知。
Pet Oasis reserves the discretion to amend, substitute and delete any of the above terms and conditions without prior notice.

*本渡假村建議飼主為狗隻接受預防心絲蟲之藥物及配戴預防牛卑頸帶。
 及詳細提供寵物病歷，主診獸醫、以及可作出緊急決定之聯絡人資料。
Pet owners are recommended to provide their pets with preventive drugs against ‘Heartworm‘, and to wear a flea and tick repel collar. They are also advised to provide the medical records of the pets, and the names of the veterinary surgeons to facilitate speedy contacts in case of emergency.

本人             
 ，身份証號碼                 ，清楚明白上述條款，並無異議。
I, 




, ID card no.


 

, understand and accept the above terms and conditions with no objections.

簽名：                         
          日期：  
Signature:                                 
Date:

